

# Pontiac School of the Arts

## Course Registration / Inscription

Name/ Nom.....

Address/ Adresse.....

Telephone/ Téléphone.....

Email/ Courriel.....

1. Course/cours.....Date.....Fee/coût.....

2. Course/cours.....Date.....Fee/coût.....

:

- Payment must accompany registration in one of 2 ways:
- Le paiement devra accompagner la demande d'inscription :

Cheque or Money Order / Chèque ou mandat-poste

Cash (if registering in person) Comptant (si payé en personne)

**Send fee payment by mail payable to:**

Envoyez le paiement par la poste payables à :

Pontiac Artists' Association  
P.O. Box 1063, Shawville, Quebec, J0X 2Y0

Association des artistes du Pontiac  
C.P. 1063, Shawville, Québec J0X 2Y0

- Payment can be made through our website using PayPal
- Paiement peuvent être fait à partir du site web en utilisant PayPal

*Your registration can only be confirmed after payment is received.*

*L'inscription sera confirmée suite à la réception du paiement.*

**Material Fees:** Material fees are payable directly to the instructor on the first day of the course.

**Frais pour matériel :** Les frais pour le matériel sont payables à l'instructeur lors de la première journée de cours.

**Course Cancellations:** If PSOTA cancels your course due to insufficient registrations you will receive a full refund. If you cancel less than 14 days before the course date you will receive a refund minus a 50% administration fee.

**Annulation de cours:** Si PSOTA annule votre cours pour un nombre insuffisant d'inscriptions, vous serez remboursé pour le plein montant.

Par contre si vous annulez 2 semaines et moins avant le cours, vous recevrez un remboursement moins 50% retenu comme frais d'administration.

**Contact info for Pontiac School of the Arts (PSOTA)/Pour information:**

Telephone/téléphone: 1-819-647-2291 / artschool@artpontiac.com/ [www.artpontiac.com](http://www.artpontiac.com)